



## MINNESANTECKNINGAR

UNGDOMSLEDARE Avstämningsmöte ungdomsledare		DATUM 2019-08-13
UPPRÄTTAD AV Lars-Erik Eriksson	DELGES Ungdomsledare, styrelsen	

Noteringarna sparas ned under: <https://www.laget.se/Bandyledare/Document> samt finns tillgängliga i pappersform på kansliet i ungdomspärmen.

**Medverkande:** Lars-Erik, Mattias, J-O, Jonas S, Tomas, Fredrik, Henrik, Jenny, Annika, Marcus

**Delges:** Enligt ovan samt Jonas, Linus

### 1. Genomgång träningsgrupper, lag

Grupp	Tränare	Lagledare
<b>U10</b>	Linus och Jonas	Pia avgående så vi behöver söka.
	Ej medverkande men sammandrag under säsongen, 3-5 manna.	
<b>F12</b>	Marcus, Henrik	Lagledare saknas, tillsätts.
	Eventuellt Frida Cup beroende på föräldramöte, i övrigt sammandrag 7-manna. Kört i större grupp med F17 och vi får bedöma hur det blir med den äldre gruppen.	
<b>P12/14</b>	Mattias, J-O	Jenny, Annika m.fl.
	Eventuellt Aros Cup eller annan cup beroende på intresse, föräldramöte ska genomföras inom kort samt att barkmarksträningen startar i slutet på augusti. 29 grabbar i träningsgruppen vid slutet på förra säsongen. Medverkar i sammandrag 7-manna för de yngre samt P14B serien (9/11-manna).	
<b>F17</b>	Andreas, Simon	Fredrik
	F17 serien tillsammans med Hammarby som föregående säsong, möjlighet med att medverka i World Cup girls under höstlovet. Kommer att samträna och medverka i damlaget som nu klivit ned i damallsvenskan.	
<b>P16</b>	SSK-P03/04	Lars-Erik
	Deltar i P16B på samma sätt som föregående säsong med Selånger. Gruppen består av fem grabbar på listan från förra säsongen samt 1-3 spelare från P05. Elin Granberg har spelat med som målvakt under slutet av förra säsongen. Beroende på A-lagets behov kommer det variera.	

### 2. Kommande möten

- 27/8 kl 18:00 Föräldramöte F12/14/17
- 29/8 kl 18:00 Föräldramöte P12/14

### 3. Kommande aktiviteter, föreningen, övrigt

- 20/8 Surströmmingen på Söråkers IP
- 27/8 kl 1900 Sundsvall, samarbetsmöte med förbundet om seriespel P14/P16 med HAIK och SSK.
- 5/10 Träningsdag i Söderhamn kl 10-13 för ungdom. Vi får kolla indelning i grupper och pass för att få ut max av tiderna. Stor arena där vi kan samsas om diverse övningar.
- 19-20/10 **Bandykonvent Söderhamn** där anmälan med program har skickats ut av styrelsen. Samordning kommer att krävas för anmälan, transporter etc. Här kommer de flesta utbildningar att finnas med på programmet.

Lars-Erik kollar kontaktuppgifterna till Nordingrå för att undersöka möjligheterna med läger under oktober. P12/14 söker möjlighet med övernattnig för att få till ett bra träningsläger.

### 4. Skridskoskolan

Föreningen behöver satsa på ett omtag för att få igång skridskoskolan och få tillväxt. Några punkter enligt nedan:

- Fler barn och ungdomar på isen söndagar 10:30-12:00
- Medverkan från ungdom P/F14-16 och senior på söndagar för att öka intresset
- Försöka få till istid inomhus för att starta skridskoskolan tidigare
- Fler föreningsledare på plats under start för att dra igång skridskoskolan.

Vi behöver få igång en arbetsgrupp och få igång aktiviteter kring detta så snart som möjligt. Lars-Erik drar igång men kommer inte att kunna driva det hela.

### 5. Organisation

Lars-Erik ber om hjälp i form av biträdande ungdomsansvarig, vi behöver fokusera för att bli bättre. Punkt på kommande möte.

### 6. Kafeterian

Vi får lägga upp ett schema för att dela upp söndagarna mellan grupperna under kommande säsong. Arbetet med inventering och inköp försöker vi få att fungera på samma sätt som förra säsongen med hjälp från Iris och övriga.

Frågan går till styrelsen och sedan kör respektive grupp fram ett schema för sin tilldelade period.

### 7. Cup 2020

Lördagen V8 2020 för att genomföra vår första cup!! Planering och arbetsgrupp får komma igång under hösten. Inbjudningar och information ska sättas samman så snart vi kan.

### 8. Nästa möte

Bokas efter genomförda föräldramöten och i mindre grupper vid behov.

---

## Övriga punkter, kvarstående sedan föregående möten

- |    |   |  |
|----|---|--|
| 1. | <b>Sponsorgrupp</b>                               | En av föreningens stora mål är att så snart som möjligt få igång en sponsorgrupp. Alla idéer och uppslag är välkomna så här av er till Anders Borg eller LEE!! Sprid budskapet inom era grupper.<br><br>181218/ Kvarstår!!<br>190404/ Kvarstår<br>190820/ Pågående arbete genom styrelsen och utskott.   |
| 2. | <b>Föreningsställ, värmeställ, jacka och byxa</b> | Vi kommer att samordna så att värmeställ kan köpas direkt från leverantör, i år finns stället troligen i svart. Respektive träningsgrupp får samordna lista över namn, storlek, namntryck etc. Föreningen ordnar sedan med föreningslogga och eventuella namntryck.<br><br>181218/ Trolig leverans V51, vi kollar kvaliteten på första leveransen.<br>190404/ Föreningsstället kör vi på i denna säsong och kommande säsong. Vi behöver fundera på modell för sponsring.<br>190820/ Att bevaka inför kommande säsong för alla grupper. |
| 3. | <b>Föreningsjacka</b>                             | Har diskuterats men här har LEE ingen konkret information.<br><br>181218/ Finns inte för beslut nu när vi är mitt i säsongen.<br>190404/ Kommande säsong, vilar.<br>190820/ Stryks.  |
| 4. | <b>Träningsströjor</b>                            | Samordning inom träningsgrupperna som vanligt för inköpslistor, beställning och tryck ordnas genom föreningen.<br><br>181218/ Ska ha levererats men fortfarande problem med tryck vad vi kan förstå?<br>190404/ Kvarstår tills vi stämt av vid nästa möte.<br>190820/ Bevakas inför kommande säsong.   |
| 5. | <b>Material i övrigt</b>                          | Vi köper direkt från leverantör och prislistor samt katalog ska finnas på kansliet där Annelie samordnar löpande beställningar.<br><br>181218/ Hur fungerar det?<br>190404/ Resultat?<br>190820/ Fungerade bättre under föregående säsong, ny organisation men vi hoppas på kunna fortsätta på samma sätt.   |
-

6. <b>Fotografering</b>	<p>Styrelsen har fått in frågan om lagfotografering vilket vi inte hann med under mötet? Återkom till LEE och Anders Borg.</p> <p>181218/ Vilande punkt, något att fundera vidare på</p> <p>190404/ Punkten kvarstår för bevakning inför kommande säsong.</p> <p>190820/ Lyfts igen, koll med grupperna.</p>
7. <b>Utbildningar</b>	<p>Finns kommande utbildningar externt men vi behöver kartlägga behoven för hela ungdom så att vi kan planera både för kort och lång sikt.</p> <p>Vi behöver dessutom lyfta <b>föreningsdomare</b> (ungdom) så att vi klarar de behov som föreningen har vid t.ex. poolspel.</p> <p>181218/ Tas på kommande styrelsemöte.</p> <p>190404/ Datum finns för bandykonvent i Söderhamn till hösten då vi kan köra allt som föreningsaktivitet för alla ledare som kan.</p> <p>190820/ Bandykonvent Söderhamn 19-20 oktober där anmälan med program ska ha skickats ut av styrelsen. Samordning kommer att krävas för anmälan, transporter etc. Här kommer de flesta utbildningar att finnas med på programmet.</p>
8. <b>Årshjulet</b>	<p>190813/ Ta fram årsplaneringen som vi påbörjade men inte hann införas under föregående säsong.</p>

–

// Lars-Erik